
THE CHILD AND FAMILY SERVICES
AUTHORITIES ACT
(C.C.S.M. c. C90)

**Joint Intake and Emergency Services by
Designated Agencies Regulation, amendment**

Regulation 112/2007
Registered August 20, 2007

Manitoba Regulation 186/2003 amended

1 *The Joint Intake and Emergency Services by Designated Agencies Regulation, Manitoba Regulation 186/2003, is amended by this regulation.*

2(1) **In the Schedule, the legal description in the item "Dakota Ojibway Child and Family Services" is amended by striking out "Sandy Bay First Nation,".**

2(2) **The Schedule is amended by adding the following item in alphabetical order:**

Sandy Bay Child and Family Services

Sandy Bay Child and Family Services is the designated agency to provide joint intake and emergency services within the reserve of Sandy Bay First Nation.

LOI SUR LES RÉGIES DE SERVICES À L'ENFANT
ET À LA FAMILLE
(c. C90 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
services d'accueil et d'urgence conjoints des
offices désignés**

Règlement 112/2007
Date d'enregistrement : le 20 août 2007

Modification du R.M. 186/2003

1 *Le présent règlement modifie le Règlement sur les services d'accueil et d'urgence conjoints des offices désignés, R.M. 186/2003.*

2(1) **L'annexe est modifiée, au point intitulé « Dakota Ojibway Child and Family Services », par suppression de « , Sandy Bay ».**

2(2) **L'annexe est modifiée par adjonction, après le point intitulé « Sagkeeng Child and Family Services », de ce qui suit :**

Sandy Bay Child and Family Services

Les Sandy Bay Child and Family Services sont l'office désigné aux fins de la fourniture des services d'accueil et d'urgence conjoints dans sa réserve.

Coming into force

**3 This regulation comes into force
on September 1, 2007.**

Entrée en vigueur

**3 Le présent règlement entre en vigueur
le 1^{er} septembre 2007.**

August 20, 2007
20 août 2007

**Minister of Family Services and Housing/
Le ministre des Services à la famille et du Logement,**

Gord Mackintosh

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba